
Hei, jeg heter René og jeg er stipendiat i analysegruppen. Jeg har lenge hatt en tilknytning til Matematisk 
institutt, først som gruppeleder i flere år, så som masterstudent og nå som stipendiat. For meg er trivsel 
blant studenter og ansatte en hjertesak.  
 
Jeg ønsker å være med i instituttrådet for å få et bedre innblikk i hvordan instituttet blir styrt, og for å bli 
bedre kjent med de andre fagområdene jeg ellers ikke har mye kontakt med.  
 

 


